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OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-10 

Datum:30.12.2019 

 

Z A P I S N I K 

 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v ponedeljek, dne 

30.12.2019, z začetkom ob 15.30 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja 

Občine Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Andrej DIVJAK, Dušan DOMANJKO, Miran GOMBOC, Miran 

JELEN, Mihael KLOBASA, Janez KONRAD, Jožef TOPLAK in Toni ŽITEK 

 

 

ODSOTNI: mag. Norma BALE, Vladimir RANTAŠA, Dominika FRAS,  ki so svojo odsotnost 

opravičili ter Alja DOMJAN in Drago BRAČKO, ki svoje odsotnosti nista opravičila 

 

PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: 

Roman LELJAK, župan Občine Radenci, Mojca MAROVIČ, v.d. direktorice OU, Davorin 

ZAMUDA in Marjeta LONČAR vsi občinska uprava (v nadaljevanju OU),  

 

NOVINARJI: 

Snemalec TV As  

 

Župan je pozdravil vse prisotne ter ugotovil, da je prisotnih 11 svetnic in svetnikov. 

Občinski svet Občine Radenci je bil tako sklepčen. 

 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 10. redne seje. 

  

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje predlagan 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

4. Predlog Sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 

zemljišča na območju Občine Radenci v letu 2020, 

5. Predlog Sklepa o določitvi višine subvencije in zagotavljanju sredstev v Proračunu 

Občine Radenci, za subvencioniranje cene omrežnine za  fizične osebe v Občini Radenci 

6. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče . 

 

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 



2 
 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 97/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 9. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila dne 25.10.2019. 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 2 INFORMACIJE O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacije o aktivnostih med sejama in povedal: 

• da si je zastavil cilj, da se vse investicije, ki so v teku zaključijo do 15. decembra 

2019, kar je bilo tudi izvedeno, gradbenih del po tem datumu več ni bilo, 

• dokončno urejene so bile Prisojna in Gubčeva ceste, kakor tudi vse ostale ceste v 

tistem kompleksu, dela so bila prevzeta od izvajalcev, vse je bilo izvedeno 

strokovno, prav tako so bila izvedena vsa finančna nakazila v zvezi z izvedenimi 

deli, investicije so tako zaključene, 

• skupaj z občinsko upravo je vložil veliko časa v pripravo predloga proračuna za leto 

2020, žal je bilo potrebno počakati do konca leta, ker je občina šele sedaj prejela 

odgovore s strani države glede državnih investicij (financiranje), da jih je lahko tako 

tudi realno vključila v proračun, 

• svetnike je seznanil, da jim bo predlog proračuna za leto 2020 posredovan naslednji 

dan po seji, to je dne  31.12.2019, 

• povedal je, da je 11. seja Občinskega sveta Občine Radenci predvidena okrog 

14.januarja 2020, kjer bi bila glavna točka predlog proračuna za leto 2020, zato 

naproša, da se do predvidene seje skličejo tudi vsi odbori ter se predlog proračuna 

čim bolj poskuša uskladiti, da bi lahko bil tako 27.02.2020 sprejet proračuna za leto 

2020, 

• do priprave proračuna je bilo potrebno dogovoriti in spremeniti razne investicije, 

kar se nanaša predvsem na izgradnjo čistilne naprave, tako bi se naj izdatki za 

izgradnjo čistilne naprave znižali iz predvidenih 8 milijonov evrov na cca 3,5 milijone 

evrov, projekt izgradnje čistilne naprave je bil star namreč  8 do 10 let,  

• pridobljeno je pravnomočno gradbeno dovoljenje za telovadnico na Kapeli 

• izvedene so bile razne aktivnosti povezane s pripravo proslave ob Dnevu državnosti 

ter izvedbe novoletnega bazarja pred pošto, 

• izvedena so dela povezana z okrasitvijo občine Radenci v času božično-novoletnih 

praznikov, za kar predsedujoči meni da je bilo med občani Občine Radenci tudi 

pozitivno sprejeto. 

 

 

➢ AD 3 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

Vprašanja in pobude je zastavil: 

 

• G. Nikolaj Brus:  

»Vprašanja: 

• V soboto, dne 28.12.2019 je bil s strani družbe Saubermacher izveden odvoz 

embalaže in papirja brez obvestila. 
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Prevoznik mi je na moje vprašanje zatrdil, da smo bili o zadevi občani obveščeni, 

ker ni bilo res, vsaj pri nas v večstanovanjskih stavbah in večnamenski športni 

dvorani Radenci. Tudi ostali v individualnih hišah niso imeli pripravljenih vreč ali 

posod pred hišami. Ne vem, kdo je odgovoren-OU ali koncesionar? 

 

Zahtevam od OU, da tega prevoza pred pojasnitvijo zadeve ne bi smeli plačati. 

 

• Če že tako hvalospevno župan omenjaš na proslavi svoje dosežke v tem letu ter 

hkrati javno žališ prejšnjega koncesionarja, na sami proslavi pa pozdravljaš 

vabljene zunanje sodelavce, župana iz Hrvaške ter podžupana je moje vprašanje 

naslednje: 

 

Zakaj nisi z eno besedo spregovoril o prazniku, ki mu je bila proslava namenjena 

in tako tudi naslovljena ter vsaj z omembo pozdravil 30 člansko delegacijo v 

uniformah domoljubnih organizacij s praporščaki?« 

 

»Predlog: 

• Predlagam, da nas svetnike o pogodbah in rezultatih dela z zunanjimi sodelavci 

seznaniš pisno, če to ni skrivnost. 

• Predlagam ti, da o nadaljevanju investicijskih projektov iz prejšnjega mandata 

odkrito obvestiš javnost kakor tudi o novih, ki se izvajajo. 

 

 

V nadaljevanju je g. Brus še na prošnjo AMD Radenci predlagal, naj se ponovno prouči 

možnost sofinanciranje Avto moto društva Radenci, ki je na občino posredovalo finančno 

prošnjo za pomoč. Potrebno bi bilo zagotoviti sredstva v proračunu za začetek delovanja 

na tem področju, saj društvo brez teh sredstev ne more začeti z delovanjem. 

 

Pri vseh dobrih odločitvah smo te svetnice in svetniki podprli in ne nasprotovali.« 

 

»Pohvala: 

• Za lepo praznično okrašenost samih Radencev in Kapele in uspešen in dobro obiskan 

novoletni bazar. Vsa pohvala Zavodu za turizem in šport ter prav vsem, ki pri tem 

projektu sodelujete. 

• Pohvala tudi za uspešno zaključena investicijska dela na Gubčevi in Prisojni cesti 

ter ostala dela, ki so za občane in goste koristna.« 

 

 

 

➢ AD  4 PREDLOG SKLEPA O VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN NADOMESTILA 

ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA NA OBMOČJU OBČINE RADENCI V 

LETU 2020 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca Marovič. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija ter ga v predlagani 

vsebini tudi potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 98/2018 
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Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o določitvi višine vrednosti točke za 

izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Radenci 

v letu 2020, ki znaša 0,0013 EUR. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 5 PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE SUBVENCIJE IN 

ZAGOTAVLJANJU SREDSTEV V PRORAČUNU OBČINE RADENCI, ZA 

SUBVENCIONIRANJE CENE OMREŽNINE ZA  FIZIČNE OSEBE V OBČINI 

RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Davorin Zamuda. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija ter ga s predlagano 

dopolnitvijo tudi potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 99/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o določitvi višine subvencije in 

zagotavljanju sredstev v Proračunu Občine Radenci  za subvencioniranje 

omrežnine za opravljanje GJS oskrbe s pitno vodo za fizične osebe v obdobju od 

uveljavitve Elaborata 2019/2017, potrjenega s sklepom št. 9000-0006/2019-7, 

z dne 16.07.2019, do 31.12.2020. 

 

 

 

Navzočnost je priglasilo 11  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

Predsedujoči je na sami seji podal odgovore na zastavljena vprašanja svetnika g. Nikolaja 

Brusa in sicer: 

 

• Družbi Saubermacher bo poslano pisno opozorilo in poziv na obrazložitev, zakaj 

občani niso bili obveščeni o odvozu papirja in dodatne embalaže. Družba 

Saubermacher bo navedeni odvoz morala ponoviti, v nasprotnem primeru, naveden 

odvoz ne bo plačan. 

• Glede prireditve ob Dnevu državnosti se predsedujoči strinja, da bi morebiti res 

moral v nagovoru pozdraviti med drugim tudi praporščake, ki so jih vsi prisotni v 
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dvorani sicer pozdravili ob svečanem prihodu praporščakov v dvorano. Opozorilo 

vzame predsedujoči na znanje za bodoče prireditve/proslave. 

• Kar se tiče projektov in sodelavcev, je predsedujoči zagotovil, da so vsi svetnikom 

znani, omenjena družba Pavković je znana vsem svetnikom. Edina svetovalna 

pogodba je bila sklenjena z g. Frasom (torej z družbo Pavković) glede pomoči oz. 

svetovanja, ki se je nanašalo na cesto Grabonoš-Radenci, krožišče pri Zadrugi in 

cesto do Tišinskega mostu. Z letom 2020 navedena pogodba preneha. Dogovor o 

ureditvi regionalne ceste Grabonoš-Radenci je bil z Direkcijo Republike Slovenije 

tudi že podpisan. 

• Glede pomoči AMD Radenci predsedujoči pove, da se je sam osebno oglasil na 

pristojni upravni enoti, glede pridobitve soglasja, saj je društvo pridobilo le začasno 

soglasje (po začetku delovanja kros steze bo ugotovljen vpliv na okolje povezan s 

prahom). Sam osebno pozdravlja to športno dejavnost, vendar meni, da so 

zaprošena sredstva v višini 20.000 EUR previsoka. Stoji za tem, da mora občina 

pomagati predvsem društvom, kjer sodelujejo mladi. Pri AMD Radenci pa gre za 

specifičen šport. Ko bodo začeli delovati z omenjeno dejavnostjo, to ne bo 

brezplačno in bodo s tem imeli dobičkonosno dejavnost. Strinja se, da občina 

priskoči na pomoč omenjenemu društvu, vendar z manj sredstvi. Društvo, bi moralo 

iskati pomoč preko sponzorjev. Predsedujoči pove, da je  sam v letu 2019 s pomočjo 

sponzorjev, raznim društvom Občine Radenci, pridobil za približno 20.000,00 EUR 

finančnih sredstev. 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob 16 uri in 5 minut. 

Zapis pripravila: 

Marjeta Lončar 

Roman LELJAK, 

ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 


